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Protokoll fra møte i rovviltnemnda i Region 5/Hedmark – 25. oktober 2024 

 
Tid og sted: Kl.10.30- 11.30, digitalt via Teams  

Til stede fra nemnda: Thomas Breen, Mari Gjestvang, Truls Gihlemoen, Jon Anders 

Mortensson og Joakim Ekseth 

Forfall: Mona Cicilie Stormoen 

 

Fra sekretariatet: 

Lisa Roverud Rusten og Thomas Olstad 

 

Møteleder: Thomas Breen 

Referent: Lisa Roverud Rusten 

 

Godkjenning av innkalling og saksliste 

• Godkjent innkalling og saksliste 

 

Orientering om bestandssituasjonen på gaupe v/Statens naturoppsyn – Eivind Fallet. 

 

Kort innspill fra NJFF Hedmark. 

 

Sak 13/24 Kvote for kvotejakt av gaupe i region 5/Hedmark i 2025 

 

Sekretariatets forslag til vedtak  
Rovviltnemnda i region 5 vedtar å ikke åpne for kvotejakt på gaupe i region 5/ Hedmark i 
2025.  
 
Vedtaket er fattet med hjemmel i viltloven § 9, naturmangfoldloven § 16 og rovviltforskriften 
§§ 4, 7 og 11. 
 

Rovviltnemndas behandling 

Rovviltnemnda fremsatte alternativt forslag til sekretariatets innstilling: 

 

Rovviltnemnda i Hedmark vedtar en totalkvote på 3 gauper, hvorav en hunndyrkvote på 1 dyr 

over 1 år.  

 

Begrunnelse for en totalkvote på 3 gauper, hvorav en hunndyrkvote på 1 dyr over 1 år: 

Gjennomsnittet av antallet ynglinger i region 5/Hedmark de tre siste årene er over bestandsmålet 

og rovviltnemnda har myndighet til å vedta kvote for kvotejakt på gaupe i 2025. 

Sporingsforholdene sist sesong var særdeles dårlig, slik SNO fortalte i møtet. Dette reflekteres 

også av en stor nedgang i observasjoner. Ut ifra dette må det forventes at vi har flere gauper enn 

det som er dokumentert. Det er likevel grunn til å være forsiktig når man nå ønsker å åpne for 

uttak. Nemnda mener det er et høstingsbart overskudd og med det så er det en ivaretagelse av 

naturmangfoldloven §16. Der slås det fast at høsting (jakt) bare kan tillates når best tilgjengelig 

dokumentasjon tilsier at arten produserer et høstingsverdig overskudd. 
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Nemnda vedtar en totalkvote på 3 gauper, hvorav maksimalt 1 hunndyr over 1 år for kvotejakt 

vinteren 2025. Det er lagt vekt på at det med et slikt uttak er lav risiko for å havne under 

bestandsmålet kommende år. Nemnda vedtar at kvoten gjelder for hele rovviltregion 5, og at 

familiegrupper av gaupe unntas fra kvotejakt. 

 

Avstemming: 

Sekretariatets innstilling ble satt opp mot det alternative vedtaksforslaget fremmet av 

nemnda. 

 

Nemndas alternative forslag ble enstemmig vedtatt med fem stemmer. 
 

Rovviltnemndas vedtak i sak 13/24 

 

Rovviltnemnda i region 5 vedtar en totalkvote på 3 gauper, hvorav en hunndyrkvote på 1 dyr 

over 1 år.   

  

Kvoten gjelder for perioden fra 1. februar 2025 til 31. mars 2025, eller til kvoten er fylt dersom 

det skjer før perioden er slutt.  

  

Geografisk avgrensing for kvoten: Kvoten gjelder for hele rovviltregion 5.  

  

Vi stiller følgende vilkår:  

  

• Familiegrupper av gaupe er unntatt fra jakt.  

• Jeger plikter å holde seg oppdatert om gjeldende kvote, og skal minimum sjekke 

informasjon om kvoten før jaktstart hver dag og 2 ganger i løpet av dagen. 

Statsforvalteren skal opprette en telefonsvarer som gir jegeren opplysning om hvor 

mange dyr som gjenstår på kvoten.   

• Felling eller forsøk på felling av gaupe skal umiddelbart meldes til Statsforvalteren på 

telefon 970 29 840. Skytter har ansvaret for at meldingen kommer frem, også der dette 

videreformidles via andre (f.eks. fellingsleder). Utenom åpningstidene for 

Statsforvalterens vakttelefon, skal det sendes melding på SMS. Statsforvalteren gis 

myndighet til å fastsette en egen tidsfrist for når melding senest kan gis. Den som 

skadeskyter gaupe, skal uten opphold underrette Statsforvalteren på telefon 970 29 840 

og nærmeste politimyndighet.   

• Jegere plikter å registrere seg på Statsforvalterens SMS-varsling for lisens- og 

kvotejegere.   

  

Vedtaket er fattet med hjemmel i viltloven § 9, naturmangfoldloven § 16 og rovviltforskriften §§ 

4, 7 og 11. Gjennom saksutredningen er nemnda forelagt den siste tilgjengelige vitenskapelige 

kunnskapen om gaupas bestandsstatus- og utvikling.  

 

Det gjøres oppmerksom på at all irregulær avgang etter dette vedtaket er fattet, belastes 

kvoten.  

 

 
 

https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Frovviltvarsling.fylkesmannen.no%2F%2522%2520%2Ft%2520%2522_blank%2522%2520%2Fo%2520%2522SMS-varsling&data=05%7C02%7Clisa.roverud.rusten%40statsforvalteren.no%7Ce6abe89cf2d04a0b25bf08dcf4daecee%7C8a6fa58e51534bfa9a8b573d985a4186%7C0%7C0%7C638654468306010791%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=1KgU9%2BuX%2F6E8quB74Tt8aufaQIpSAIiCkmW6TRHCfm4%3D&reserved=0
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Sekretariatet orienterte om status for forbruk av midler over FKT budsjettet så langt i år, og la 

fram forslag til omfordeling av gjenstående midler. Rovviltnemnda ga sin tilslutning til 

sekretariatets forslag. 
 

Sekretariatets forslag 

Eventuelt 

- Møtegodtgjøring: 1t møte + 1t forberedelse. 
 

 

 

 
 

 


